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COMUNICAT DEL CONSELL D’ADMINISTRACIÓ DE  LA CASS

Davant  del seguit de declaracions publicades els darrers dies en reacció a l’entrevista realitzada el dia 23 de febrer al president del Consell d’Administració 
de la  CASS, Sr. Josep Delgado, el Consell d’Administració vol fer palès:
Que les opinions expressades en l’àmbit  de l’esmentada entrevista realitzada, d’una duració de 26 minuts, són opinions compartides pel Consell 
d’Administració de la CASS.
Aquest Consell d’Administració considera que dir la veritat i ésser transparent mai pot ésser un motiu d’alarma social i molt menys quan es fa dins del marc 
de treball  i d’afrontament dels reptes a què la situació de la CASS ens aboca. Reptes a diferents nivells, tant de sostenibilitat fi nancera com d’organització 
estructural i operativa, de relació amb altres organismes i de regulació normativa, que des de fa molt temps era necessari abordar per la manca d’adequació 
a les circumstàncies canviants que al llarg del temps s’han anat produint. Circumstàncies  que a més s’han vist agreujades pels efectes de la crisi econòmica 
que des de l’any 2007 estem patint.
Conscients de la necessitat d’actuar i no restar passius davant aquests reptes, aquest  Consell d’Administració vol ésser proactiu. Les respostes efectuades a 
l’entrevista realitzada recullen aquest esperit i incideixen a:

• Conscienciar l’opinió pública, i molt especialment la classe política, de la difícil situació econòmica a què es veurà abocada la CASS molt ràpidament 
si no es prenen les mesures adequades.

• Demanar  a la classe política, que és qui té la potestat per fer-ho, en el sentit que sense  dilacions es facin les modifi cacions legislatives necessàries 
per garantir la sostenibilitat del sistema, o com a mínim per diferir de manera realment signifi cativa en el temps els actuals desequilibris fi nancers,  
tenint en compte l’evolució econòmica i demogràfi ca.

• Posar-nos a disposició i aportar tot un seguit d’idees i de mesures potencials, que de manera pragmàtica ajudin a la sostenibilitat del sistema, com 
s’està fent arreu.

Respecte a les interpretacions de l’entrevista que han estat utilitzades per demanar la dimissió del president del Consell d’Administració de la CASS,  volem 
fer constar que aquestes interpretacions no es corresponen a les declaracions efectivament realitzades, tal com fàcilment es pot constatar si s’escolta o es 
visualitza la integritat dels 26 minuts d’entrevista.
Finalment, volem fer palès que el Consell d’Administració de la CASS està treballant en l’interès comú i en l’interès de cadascun dels diferents col·lectius 
que l’integren i que continuarà vetllant  per evitar el deteriorament del sistema i per tal que se’n redreci la sostenibilitat amb l’objectiu últim de poder 
transmetre un sistema públic i solidari de seguretat social a les generacions futures.
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POLÍTICA

El PS vol conèixer per què el 
Govern ha contractat Monitor
El grup parlamentari socialde-
mòcrata ha entrat al Consell una 
demanda d’informació per dis-
posar del contracte que ha signat 
el Govern amb l’empresa nord-
americana Monitor Group, així 
com d’un informe comparatiu 
d’empreses que demostri que 
aquesta era la millor opció que 
es podia elegir per al projecte. 
També han sol·licitat l’acord 
de ministres que avala aquesta 
contractació. Així ho va explicar 
ahir en roda de premsa el conse-
ller socialdemòcrata David Rios, 
acompanyat de la també conse-
llera de grup Rosa Gili.

El PS també ha presentat tota 
una sèrie de preguntes perquè 
siguin respostes per escrit pel 
Govern relacionades amb aquest 
mateix tema per conèixer, en pri-
mer lloc, quina és la modalitat 
de contractació que s’ha seguit, 
perquè s’ha fet “sense concurs 
públic i a dit, i tampoc tenim la 
constància que s’hagin demanat 
tres pressupostos”. Els socialde-
mòcrates demanen també com 
s’han pogut donar les directrius 

a l’empresa elegida si el projecte 
de llei encara no estava ni admès 
a tràmit parlamentari. “Si la llei 
encara no ha estat aprovada no 
entenem quines són les direc-
trius que s’han pogut donar a 
aquesta empresa per captar in-
versió estrangera”, va argumen-
tar Rios. El PS vol saber també 
quina part � xa, del milió i mig 
d’euros previst –que van quali-
� car de “moltíssims diners”– i 
quina part variable percebrà 

l’empresa i a quins objectius està 
supeditada, així com de quina 
partida del pressupost sortiran 
els diners per a aquesta iniciati-
va.  El PS entén que l’adjudicació 
dels treballs que portarà a terme 
Monitor Group no s’ha fet cor-
rectament ja que s’hauria hagut 
de fer mitjançant un concurs pú-
blic, cosa que els fa la sensació 
d’improvisació. 
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Els parlamentaris socialdemòcrates David Rios i Rosa Gili, ahir en 
roda de premsa al Consell.                                                                        // T. M.  


